
Beskæftigelsesudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 14. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 105
Ifølge en undersøgelse fra Ugebrevet A4 den 8. december 2011 finder langt
den overvejende del af befolkningen, at kontanthjælpen enten er rimelig eller
for høj. Har det givet anledning til overvejelser hos ministeren om, hvorvidt det
er fornuftigt at fjerne kontanthjælpsloftet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mads
Rørvig (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på vmadr@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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